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     UNA ALTRA SETMANA SENSE TRÀNSIT 
 
Tornem a denunciar que la situació d’efectius dins el Cos de Mossos és inadmissible, i estem 
posant en perill els companys/es que surten a patrullar al carrer cada dia. Alhora que donem 
un servei deficient al ciutadà. Per contra, l’administració veu amb bons ulls i totalment 
necessari continuar amb la convocatòria de 39 places de comanaments (Inspectors, 
Intendents, Comissaris i Major), ja hem dit en diverses ocasions que aquests ascensos 
no pal·liaran el dèficit d’efectius al “carrer”, per lo tant no ens servirà de res. 
 

Des d’USPAC ens preguntem: Per quin motiu no 
volen implantar l’horari Q-5 a la Regió Central? 
Durant tota aquesta setmana a trànsit de la 
Comissaria de Manresa hi està havent, un altre 
cop, tant sols UN EFECTIU!!. Conseller, si canviem 
l’horari no hi haurà problemes per a cobrir el torn de 
nit, si no, ens anirem trobant en aquesta situació.  
 
Cal recordar que des de trànsit Manresa han de 
cobrir tota la zona del Berguedà i el Solsonès, o sigui 
que en total una superfície d’uns 3.480 km2 a cobrir 
per un sola agent, el qual, per suposat i més amb el 
nivell d’alerta que estem, no surt a realitzar 
patrullatge sol, per la qual cosa no tenim cap patrulla 

operativa. Quin servei de qualitat es pot donar sense efectius ? 
 
Senyors de la Divisió de trànsit del CME, USPAC ja ha demanat més d’un cop la 
implantació del Q5 a l’especialització de trànsit. No és un capritx nostre, ni dels 
companys/es. És un fet que aquest canvi només aportaria beneficis, com ara: 
 
- Es donaria un millor servei al ciutadà, ja que donaríem una millor cobertura al territori. 
 
-Realitzar més serveis de prevenció, ja que si no surten patrulles no se’n fa. I en aquesta 
època han augmentat els morts i ferits greus en carretera.  
 
- Dóna una estabilitat molt gran en els horaris dels companys/es, per lo tant un rendiment 
més alt en les hores que estàs treballant. 
  
- Evitaríem torns de nits sense patrulles, com està succeint a Manresa, i a altres llocs. 
 
Des d’USPAC sol·licitem que implantin el Q-5 a l’ART Central, i sobretot que no es 
torni a repetir una situació com aquesta. Conseller, li agradaria tenir una avaria al 
seu vehicle, o patir un accident i que no hi hagués cap patrulla per a ajudar-lo ?, 
SEGUR QUE NO !, doncs a la ciutadania tampoc.  
Així mateix Conseller, convé revisar el % dels efectius que estan realitzant 
patrullatge diari, i el % que no en fa, ja que la balança està molt descompensada.   
  
 Catalunya, 10 de novembre de 2016  


